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ניוזלטר

אפריל היה אמנם חודש קצר, אבל הספקנו בו לא מעט:
פתחנו בהרמת כוסית חגיגית לקראת חג הפסח, עם ברכה חמה

מנשיא המכללה, פרופ’ הרט, לכל צוותי המכללה.
 קיימנו יום צילומים מקצועי ועמוס במיוחד – עם סטודנטים מכל

המחלקות, שהתכוננו להצטלם ליום הפתוח הקרוב.
 במקביל, ציינו כאן במכללה בטקסים מרגשים את יום השואה ויום

הזיכרון לחללי מערכות ישראל.
ומה הלאה? חודש מאי מביא איתו שפע של אירועים – עליהם נעדכן

ממש כאן בהמשך.



חברי סגל וסטודנטים יקרים
החודש האחרון הוא החודש המורכב והמתמצת ביותר את הוויה

היהודית והישראלית. הסבנו לשולחן החג כאשר הכיסא הצהוב נמצא

בכל אחד משולחנות החג.

הרכנו ראש לזכרם של ששת המיליון ולזכרם של 30,646 אזרחים
ואנשי כוחות ביטחון נרצחו ונפלו מאז הקמת היישוב היהודי בארץ

ישראל.
מי ייתן ונזכה לראות במהרה את שיבתם של 59 החטופים, את

חזרתם לשגרה של אנשי כוחות הבטחון ובריאות לכל פצועי הגוף
והנפש.

בחודש זו גם ציינו את התקומה, התקווה והעצמאות והעמקת
משמעותה של חירות.

ואכן חודש מאי מביא עמו שפע של ימי עיון וכנסים, יריד קריירה, יום
פתוח – חודש של אקדמיה בשיאה.

אני מאחל לכם קריאה מהנה ומאחל לכולנו ימים מבשרי טוב.

פרופ' יעקב הרט
נשיא המכללה



באפריל התקיים במכללה יום צילומים מרגש במיוחד, במהלכו

סטודנטים ובוגרים מכל מחלקות הלימוד לקחו חלק בהפקת תוכן

לקראת היום הפתוח הקרוב ב 23/5.

במהלך היום הגיע צוות הפקה מקצועי מסטודיו 21, שצילם את

הסטודנטים במדשאות המכללה ובאזורים המרכזיים של הקמפוס.

הסטודנטים התגייסו באווירה נהדרת, ולמרות השרב הכבד, הביאו

איתם חיוך, התלהבות וגאווה במקומות שבהם הם לומדים וצומחים.

התוצרים מהצילומים ילוו את המכללה בפרסומים ובאירועים הקרובים

– והם משקפים בצורה אותנטית את הרוח הייחודית של הקמפוס שלנו:

שילוב של מקצועיות, חדשנות ואנרגיות צעירות.

תודה לכל הסטודנטים והמחלקות שלקחו חלק ביום המיוחד הזה,

מצורפות כמה טעימות מהיום שהיה.

יום צילומים במכללה



יום צילומים במכללה



לכבוד פרישתו של פרופ' ישראל צבי גילת לגמלאות, התקיים כנס מיוחד לציון 35 שנה

לאמנה הבינלאומית לזכויות הילד.

במושב הראשון, פרופ' יחזקאל מרגלית בחן את סוגיית זכויות העובר לאור פרשת מחדל

החלפת העוברים, תוך דיון בזכות להתחקות אחר שורשים גנטיים. עו"ד רוברט

ליכט-פטרן עמד על ההבדל בין זכויות הילד לבין טובתו, תוך סקירת עבודתו בוועדת

רוטלוי. עו"ד יעקב פרידברג ממשרד המשפטים סקר את התפתחות החקיקה בישראל

בעניין זכות הילד להשתתפות.

המושב השני, בהנחיית עו"ד רומי קנבל, נפתח בהרצאתו של פרופ' יובל סיני, שסקר

מחקר חדש שכתב יחד עם פרופ' מרגלית בנושא הצורך להפריד את תקנות סדרי הדין

בבתי המשפט לענייני משפחה מהדין האזרחי הכללי.

בהמשך, פרופ' רונה שוז הציגה מחקר העוסק בפסקי דין הקשורים להחזרת ילדים

חטופים לפי אמנת האג, תוך השוואה למצב המשפטי בעולם.

 את המושב חתמה כב' השופטת תמר סנונית פורר, שסקרה את האתגרים והיתרונות

בשמיעת ילדים בבתי המשפט.

את הכנס חתם פרופ' גילת עצמו, בסיכום אישי ומרגש.

כנס לרגל פרישתו של פרופ’
ישראל צבי גילת לגימלאות



בית הספר לבנקאות ושוק ההון אירח את מר עידן אזולאי, מנהל השקעות ראשי

בסיגמא קלאריטי, להרצאת אורח מרתקת בנושא השקעות בתנאי שוק משתנים.

 אזולאי דיבר על השינויים הדרמטיים בסדר העולמי – מהברקזיט, דרך עליית

מנהיגים כמו חוויאר מילה ודונלד טראמפ, ועד המאבק בין המערב לציר

רוסיה-סין-איראן.

הוא תיאר איך תחושת הפערים הכלכליים והתסכול מהגלובליזציה הובילו לשבירת

כללים ישנים, וכיצד אירועים כמו הפלישה לאוקראינה טרפו את הקלפים באירופה.

הוא הסביר כיצד אירועים גיאופוליטיים וכלכליים משפיעים ישירות על שוקי ההון,

והדגיש את הצורך להיערך אחרת בעולם שבו הכללים משתנים כל רגע.

השקעות בעולם משתנה- מפגש
עם עידן אזולאי



ב־5.5 נערך לראשונה בישראל כנס מקצועי שעסק בתפקיד המרכזי של קהילות

ביצירת שינוי אמיתי במערכת הבריאות – ממש כאן, במכללה האקדמית נתניה.

הכנס היה פרי יוזמה משותפת של ד"ר מיה מזור, אחראית שיתופי הפעולה של

המכללה וחברת סגל בבית-הספר לתקשורת, בשיתוף עם בית-הספר לניהול

מערכות בריאות ומיזם קהילות בריאות.

במהלך היום התקיימו פאנלים עם מומחים וקובעי מדיניות, הרצאות מעוררות

השראה ומפגשים עם אנשי מקצוע, מטופלים ונציגי עמותות – כולם שותפים לחשיבה

חדשנית על עתיד הבריאות.

 מה שהתחיל כיוזמות מקומיות – הפך לכוח מניע של חדשנות והשפעה.

הכנס המקצועי למנהלי 
קהילות בריאות 



פרופ' רות פלאטו-שנער בשיתוף בנק
ישראל – על נכונות הציבור לשקל

דיגיטלי

פרופ' רות פלאטו-שנער הובילה צוות מחקר בשיתוף בנק ישראל, בנושא: נכונות

הציבור הישראלי לאמץ שקל דיגיטלי. למעלה מ- 130 בנקים מרכזיים ברחבי העולם

שוקלים הנפקה של מטבע ריבוני דיגיטלי ("מזומן דיגיטלי") וביניהם בנק ישראל. מספר

מדינות כבר הנפיקו, ואחרות נמצאות בשלבים מקדמים של בדיקות ופיילוטים. המחקר

מצא שמעל מחצית הנשאלים (51.5 אחוז) יהיו מוכנים להשתמש במטבע. רמת עניין

גבוהה התגלתה בעיקר בקרב גברים, מעיל גיל 40, בעלי אוריינות פיננסית ודיגיטלית

גבוהה. תכונות המטבע הדיגיטלי החשובות לציבור הן הגנה מפני מרמה, אפשרות

קבלת ריבית, ונוחות השימוש. המחקר מפורסם באתר בנק ישראל. מצ”ב קישור

בשל ההתעניינות העולמית במחקר הוא גם תורגם לאנגלית. מצ”ב קישור

 .CBDC-IL פרופ' פלאטו-שנער הציגה את המחקר בכנסים ופורומים שונים, כולל פורום

https://www.boi.org.il/publications/pressreleases/17-2-25/
https://www.boi.org.il/en/communication-and-publications/press-releases/17-2-25-en/


מה משותף לשיחות חולין, למשחקי
כדורגל – ולהחלטות השקעה בשוק

ההון?

NBER (National-ד"ר לירון רייטר גביש, מבי"ס למנהל עסקים, פרסמה מאמר חדש ב

(Bureau of Economic Research, מהמוסדות היוקרתיים בעולם למחקר כלכלי.

המאמר Social Interaction Intensity and Investor Behavior, בוחן כיצד שיחות

יומיומיות ואירועים חברתיים תורמים להפצת רעיונות השקעה, להגברת מעורבות בשוק

המניות, ואף לשינויים בהרכב תיקי ההשקעות. 

Eastern בתחילת אפריל ד"ר רייטר גביש הציגה את ממצאי המחקר בכנס השנתי של

Finance Association (EFA) שנערך בפילדלפיה – כנס בינלאומי מוביל בתחומי מימון

וכלכלה. 

ההשתתפות בכנס חיזקה את הקשר בין המחקר האקדמי במכללה לקהילת החוקרים

הבינלאומית, והמחישה את חשיבות ההשפעות החברתיות על קבלת החלטות פיננסיות.

 לקריאת המאמר לחצו כאן

תמונת אילוסטרציה

https://www.nber.org/papers/w32772


 ד"ר רייטר גביש בפאנל הכלכלי
של 'כללי המשחק’ בערוץ 10

ד"ר לירון רייטר גביש, חוקרת מימון התנהגותי ושוק ההון מבית הספר למנהל

עסקים, השתתפה בפעם השנייה בפאנל הכלכלי של התוכנית "כללי

המשחק".

 בפאנל נדונו סוגיות בוערות מהעולם הכלכלי, ובהן תחזיות האינפלציה, צפי

להפחתת ריבית, תחזיות הצמיחה של קרן המטבע, השפעות מלחמת הסחר

על הכלכלה הישראלית, הזדמנויות השקעה בשוק המניות, ועוד.

 השתתפותה בפאנל מחזקת את הנוכחות המקצועית של המכללה בשיח

הכלכלי בישראל וממחישה את תרומתנו למרחב הציבורי.

תמונת אילוסטרציה



בינה מלאכותית ואתגרי המשפט
הציבורי: דיון עולמי חדש

פרופ' רות פלאטו-שנער ייצגה את המכללה בכנס השנתי של ארגון

ICON-S המתמקד במשפט חוקתי ומנהלי.

נושא הכנס השנה היה אתגרי שלטון החוק - בין המקומי לגלובלי, והיא

ארגנה מושב שעסק באתגרי שלטון החוק בעידן הבינה המלאכותית -

הסקטור הפיננסי כמקרה בוחן.

ארגזי חול רגולטוריים לפיתוח בינה
מלאכותית.

פרופ' רות פלאטו-שנער, חברת הנהלה ב-European Banking Institute, פרסמה יחד עם

פרופ' אנדרו גודווין (אוניברסיטת מלבורן) נייר עמדה חדש בנושא ארגזי חול רגולטוריים ליישומי

בינה מלאכותית.  "ארגז חול" הוא מרחב ניסוי מוגן שבו יזמים מפתחים מוצרים חדשניים

בשיתוף פעולה עם הרגולטור ובמסגרת רגולציה מקלה.

 המחקר בוחן כיצד ניתן למנף את הניסיון שנצבר בתחום הפינטק לצורך יצירת סביבות ניסוי

.AI-מתקדמות לחדשנות בתחום ה

 לקריאת המחקר לחצו כאן

https://papers.ssrn.com/sol3/papers.cfm?abstract_id=5199887


חדשות ועדכוניםחדשות ועדכונים

שבו מתחילים את הקריירה הבאה שלכם.זו ההזדמנות שלכם להכיר מקרוב את המקוםלנרשמים ביום הפתוח.ואפילו להירשם במקום ולקבל הטבה ייחודיתוהחיים בקמפוס, לשוחח עם יועצי לימודים –ובוגרים, לשמוע מקרוב על תוכניות הלימוד במהלך היום תוכלו לפגוש דיקנים, סטודנטיםראשון, תואר שני ומכינות.האקדמית נתניה למתעניינים בלימודי תואר ביום שישי, 23.5, יתקיים יום פתוח במכללה

יום פתוח במכללה

ביום ראשון, 12.5, בין השעות 12:00–

14:00, יתקיים במכללה יריד הקריירה

השנתי – הזדמנות מצוינת לפגוש

מעסיקים שמחפשים סטודנטים ובוגרים

למשרות רלוונטיות לתחומי הלימוד.

 בואו להכיר, לשאול, להתחבר – ואולי גם

למצוא את הצעד הבא שלכם בקריירה.

יריד הקריירה השנתי במכללה

האקדמית נתניה!



חדש במכללה: על גבי מסכים דיגיטליים, בעיצוב

המזכיר טרמינל מודרני, מוצג כעת מידע מעודכן על

מערכי השיעורים והבחינות של הסטודנטים מכל בתי

הספר – בטווח של השעתיים הקרובות.

 המסכים מציגים את מיקום השיעור או הבחינה, 

שעת ההתחלה, התאריך ושם המרצה – בצורה נוחה,

ברורה ונגישה לכל הסטודנטים.

שירות חדש על גבי מסכי המכללה –
מידע בזמן אמת

נפגש שוב בניוזלטר הבא – ובינתיים נתכונן ליום הפתוח, ליריד הקריירה 
ולכנסים שיגיעו אלינו במהלך החודש הקרוב. יהיה מעניין! ��


